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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 18 listopada 2020 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 745, a zakończono o godz. 930 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Foleżyński Dariusz, 
3) Marciniak Natalia – nieobecna, usprawiedliwiona, 

4) Dobek Jarosław – nieobecny, usprawiedliwiony. 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 

2) Gustyn Piotr – Skarbnik 
 
  

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Piotr Łukarski. Następnie przedstawił porządek 

posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

2. Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok. 

3. Zmiany w WPF. 

4. Zmiany w budżecie na 2020 rok. 

5. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu.  

6. Pozostałe projekty uchwał.  

        

 II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

  
 Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Wojciech Głomski,                       
informując, iż Rada gminy określając stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, bierze pod uwagę: 
1) liczbę mieszkańców zamieszkujących daną gminę, 

2) ilość wytwarzanych na terenie gminy odpadów komunalnych, 
3) koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 
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Z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi gmina 

pokrywa koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi, które obejmują koszty: 

a) odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych, 
b) tworzenia i utrzymania punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, 
c) obsługi administracyjnej tego systemu, 

d) edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania z odpadami, 
e) wyposażenia nieruchomości w pojemniki lub worki do zbierania odpadów 
komunalnych oraz koszty utrzymywania pojemników w odpowiednim stanie 

sanitarnym, porządkowym i technicznym, 
f) usunięcia odpadów komunalnych z miejsc nieprzeznaczonych do ich 
składowania i magazynowania. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że Gmina Kamień 

Krajeński ogłosiła w październiku przetarg na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych w 2021 roku. W przetargu złożona została jedna 

oferta, której cena wynosi 1.742.183,08 zł. Złożył ją Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Kamieniu Krajeńskim. 

  

Stawki zaproponowane w projekcie uchwały: 
1) 28,00 zł, w przypadku gdy odpady komunalne są gromadzone i odbierane 
w sposób selektywny; 

2) 56,00 zł, w przypadku gdy właściciel nieruchomości nie wypełnia 
obowiązku zbierania odpadów w sposób selektywny, 
3) kompostownik – obniżenie opłaty o 1 zł.  

 
Przewodniczący komisji Piotr Łukarski zapytał czy przy stawce 22 zł system 

nie zbilansował się. 

 

Odpowiedzi twierdzącej udzielił Skarbnik Piotr Gustyn.   

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że dodatkowo z budżetu gminy 

finansowany jest m.in. etat pracownika, PSZOK. Gmina nie ma prawa 

obciążać stratą ZGKiM Sp. z o.o. Poinformował również, że włodarze z terenu 

Powiatu Sępoleńskiego wystosowali pismo do Pana Mateusza Morawieckiego 

Prezesa Rady Ministrów, informujące o sytuacji jaka jest na „rynku 

śmieciowym”. Wysłano również pismo do Marszałka Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego informujące o złej sytuacji na RIPOK-u w Bladowie oraz 

zawierające prośbę o utworzenie powiatowego RIPOK-u (dla Powiatu 

Sępoleńskiego). 

 

Radny Dariusz Foleżyński zwrócił uwagę, że błędem jest brak lokalnego 

wysypiska. Podkreślił, że należy czynić starania w tym kierunku. Stwierdził 

również, że w wielu gospodarstwach domowych jest produkowane zbyt dużo 

odpadów m.in. plastiku.  
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Przewodniczący komisji Piotr Łukarski zapytał czy jest możliwość negocjacji 

stawki. Stwierdził, że w przypadku 4-osobowej rodziny jest to miesięczny 

koszt ponad 100 zł.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że jeżeli chodzi o Zakład to nie ma 

negocjacji. Wynika to z przetargu.  

 

W wyniku prowadzonej dyskusji zaproponowano 27 zł w przypadku gdy 

odpady komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny oraz            
54 zł w przypadku gdy właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku 

zbierania odpadów w sposób selektywny. Pozostaje obniżka 1 zł za 
kompostownik. Stawki obowiązywałyby od stycznia 2021 r. 
 

Członkowie komisji pozytywnie odnieśli się do przedstawionej propozycji.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że jeżeli zaproponowane stawki 

zostaną utrzymane to w ramach rekompensaty nie będzie podwyżki             
w opłatach i podatkach lokalnych.  
 

Radny Dariusz Foleżyński podkreślił, że należałoby przedstawić 
mieszkańcom jakie są koszty całego systemu, wszystkich opłat z tym 
związanych. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że przygotuje taką informację na 

sesję. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja jednogłośnie przegłosowała 

następujące stawki: 

1) stawkę podstawową w wysokości 27,00 zł, w przypadku gdy odpady 
komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny; 
2) stawkę podwyższoną w wysokości 54,00 zł, w przypadku gdy właściciel 

nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów w sposób 
selektywny, 

3) kompostownik – obniżenie opłaty o 1 zł.  
 

Radny Dariusz Foleżyński zapytał co dzieje się z odpadami BIO. 
 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Wojciech Głomski informując, że umowa 
podpisana była na 250 ton. Od nowego roku ma zostać to ograniczone do 

100 ton. Taki odpad trafia do Bladowa.  
 
Ad.I.2. Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 

rok. 

 

Z uwagi na przegłosowane stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi jednogłośnie zdecydowano, aby nie podwyższać stawek 
podatku od nieruchomości na 2021 rok. 
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W związku z powyższym przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  

 
Ad.I.3. Zmiany w WPF.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o następujących zmianach: 

 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim               
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2020r. 
Planowane na rok 2020 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 37.336.782,90 zł, 
- wydatki ogółem – 38.598.782,90 zł. 

Ponadto zmniejszył się deficyt o 57.000,00 zł, który obecnie wynosi 
1.262.000,00 zł. Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 

- kredytami w kwocie 862.000,00 zł, (zmniejszenie o 57.000,00 zł.) 
- oraz nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w kwocie 400.000,00 zł. 
 

Przewodniczący komisji Piotr Łukarski stwierdził, że dobrze jest kiedy 
zmniejsza się deficyt.  

 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 
Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2020.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Radny Dariusz Foleżyński zapytał o Dział 710 działalność usługowa 45.000 
zł. 
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że są w tym osoby zatrudnione z PUP, 
wykazana efektywność.  
 

Następnie Radny Dariusz Foleżyński zapytał również o Dział 801 – oświata, 
wychowanie, remonty, zakup usług remontowych 36.500 zł.     

 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Wojciech Głomski informując m.in.                     
o koniecznym remoncie łazienki w budynku przy ul. Sępoleńskiej                         

w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Radny Dariusz Foleżyński podkreślił, że z uwagi na obecną sytuację są                   
w szkołach oszczędności z tytułu zużytej energii i wody. Stwierdził, że środki 
te należałoby przeznaczyć na remonty.   

 
Skarbnik Piotr Gustyn wskazał również na oszczędności z tytułu dowozów 
uczniów.   
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Po przeprowadzonej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Ad.I.5. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu.  

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Burmistrz 

Wojciech Głomski. Poinformował, że wymienione w uchwale środki 

przeznaczone są na następujące zadania: 

 Pierwszym zadaniem Gminy Kamień Krajeński realizowanym wspólnie 

z Powiatem Sępoleńskim, jest realizacja zadania związanego 

z remontem i budową chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Kamień Krajeński, gdzie stosuje powszechnie akceptowaną 

przez społeczeństwo i praktykowaną przez wszystkie gminy Powiatu, 

zasadę wspólnego finansowania powyższych zadań z budżetu 

samorządu gminnego i samorządu powiatowego. Efektem tych działań 

jest również poprawa bezpieczeństwa w ciągu dróg lokalnych na 

terenie gminy. W związku z powyższym zachodzi potrzeba udzielenia 

z budżetu Gminy Kamień Krajeński pomocy finansowej Powiatowi 

Sępoleńskiemu z przeznaczeniem na realizację w/w zadania,                       

w następstwie czego zostaną zawarte stosowne porozumienia pomiędzy 

Powiatem Sępoleńskim, a Gminą Kamień Krajeński. 

 Drugim zadaniem Gminy Kamień Krajeński realizowanym wspólnie 

z Powiatem Sępoleńskim, jest realizacja zadania związanego 

z organizację publicznego transportu zbiorowego na obszarze Powiatu 

Sępoleńskiego w oparciu o ustawę z dnia 16 maja 2019r. o Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej (Dz.U. z 2019r. poz. 1123). 

 Trzecim zadaniem Gminy Kamień Krajeński realizowanym wspólnie 

z Powiatem Sępoleńskim, jest realizacja zadania związanego 

z organizację "Mobilnego punktu pobrań "Drive-thru - testy Covid-19 

w Sępólnie Krajeńskim prowadzonym przez NOVUM-MED sp. z o.o. - 

Szpital Powiatowy NZOZ w Więcborku". W związku ze zwiększoną 

ilością zakażeń powyższy punkt ułatwi i przyspieszy możliwość 

wykonania testów Covid-19 dla mieszkańców z gminy Kamień 

Krajeński. Dofinansowanie dotyczy miesiąca listopada i grudnia 2020r. 

W związku z powyższym zachodzi potrzeba udzielenia z budżetu Gminy 

Kamień Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu 

z przeznaczeniem na realizację w/w zadań, w następstwie czego zostaną 

zawarte stosowne porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą 

Kamień Krajeński. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 
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II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak.  

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Radny Dariusz Foleżyński poprosił o zwrócenie uwagi na nazwę pojazdu 

DRIVE - THRU. Stwierdził, że jesteśmy Polakami, żyjemy w Polsce, a nie 

stosujemy polskich nazw. Obowiązuje w tym zakresie ustawa.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 18 listopada 2020 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


